

[interassociatif] Comité de l'ordre du jour : rencontre le mercredi 9 décembre à 15 h 30/Agenda  
Committee: Meeting on Wednesday, December 9 at 3:30 p.m.

externe@afesped.org <externe@afesped.org>

Lun 2020-11-30 08:31

À : interassociatif@lists.riseup.net <interassociatif@lists.riseup.net>

 1 pièces jointes (816 octets)

ATT00001.txt;

\*\*\* English version below \*\*\*

Bonjour,

Selon le When2Meet que plusieurs d'entre vous ont rempli, la date de la première séance du Comité de l'ordre du jour serait le mercredi 9 décembre à 15 h 30.

Ce comité, rappelons-le, n'est pas une rencontre de l'interassociatif. Il sert à prévoir et organiser les détails pour la rencontre du 9 janvier 2021. Toutes les associations sont les bienvenues au comité, bien que, pour cette séance, l'AGECVM, l'AFESPED, l'AEAUM et la SSMU en soient les membres responsables.

L'ordre du jour suggéré pour la rencontre est le suivant :

- 0. Ouverture
- 0.1. Animation et secrétariat
- 0.2. Ordre du jour
- 0.3. Check in
- 1. Ordre du jour du 9 janvier 2021
- 2. Équipe d'animation et de traduction
- 3. Visioconférence
- 4. Mobilisation et communications
- 5. Fermeture
- 5.1. Check out
- 5.2. Fermeture

Par le fait même, je vous partage aussi les états financiers du premier interassociatif via le lien suivant : <https://bit.ly/36gALTo>. Celui-ci se trouve dans le Drive commun dans la section « Document de travail/inter-associatif du 21 novembre 2020 ». Vous constaterez que le total des dépenses est de 980 \$, le tout entièrement assumé par l'AFESPED. Lors des premières rencontres, il avait été décidé que chaque association, qui le voulait bien, aurait, à son tour, à assumer les dépenses de l'interassociatif. Il faudra donc qu'une autre association que l'AFESPED assume les frais pour l'interassociatif du 9 janvier 2021.

Solidairement,

--

**Émile Brassard | Responsable aux affaires externes**

Association facultaire étudiante de science politique et droit

Université du Québec à Montréal (UQAM)

514.987.3000 #2632

405 rue Sainte-Catherine Est, H2L 2C4

Local J-M775

@afesped / [www.afesped.org](http://www.afesped.org) / [www.facebook.com/afesped](https://www.facebook.com/afesped)

\*\*\*English version\*\*\*

Hello,

According to the When2Meet that many of you filled out, the date for the first meeting of the Agenda Committee would be Wednesday, December 9 at 3:30 p.m.

This committee, let's remember, is not a meeting of the interassociative. Its purpose is to plan and organize the details of the January 9, 2021, meeting. All associations are welcome to join the committee, although, for this session, AGECVM, AFESPED, AEAUM and SSMU are the responsible members.

The suggested agenda for the meeting is as follows:

0. Opening
- 0.1. Animation and secretariat
- 0.2. Agenda of the meeting
- 0.3. Check in
1. Agenda for January 9, 2021
2. Animation and translation team
3. Videoconferencing
4. Mobilization and Communications
5. Closing
- 5.1. Check out
- 5.2. Closing

By the same token, I also share with you the financial statements of the first interassociative via the following link: <https://bit.ly/36gALTo>. This one can be found in the common Drive in the section "Document de travail/inter-associatif du 21 novembre 2020." You will see that the total expenses are \$980, all of which is entirely assumed by AFESPED. During the first meetings, it had been decided that each association, if it wanted to, would, in turn, have to assume the expenses of the interassociative. It will thus be necessary that another association than the AFESPED will have to assume the expenses for the interassociative of January 9, 2021.

Solidarity,

--

**Émile Brassard | Responsable aux affaires externes**

Association facultaire étudiante de science politique et droit

Université du Québec à Montréal (UQAM)

514.987.3000 #2632

405 rue Sainte-Catherine Est, H2L 2C4

Local J-M775

@afesped / [www.afesped.org](http://www.afesped.org) / [www.facebook.com/afesped](https://www.facebook.com/afesped)